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Vragen van de leden Haverkamp en Çörüz (beiden CDA) aan de minister van 
Veiligheid en Justitie over het bericht «Politie «laks» bij grote wietzaak 
Nederhorst» (ingezonden 14 juni 2012). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Politie laks bij grote wietzaak 
Nederhorst»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de politie geen prioriteit geeft aan het bestrijden van illegale 
wietkwekerijen in de Gooi en Vechtstreek? Zo ja, komt dit overeen met het 
landelijke beleid dat gericht is op aanscherping van het drugsbeleid? 

Vraag 3
Is het waar dat de politie in de Gooi en Vechtstreek één keer per maand een 
wietruimdag houdt? Waarom geeft de politie aan dat, als iemand een 
strafbaar feit komt melden, er maar één keer per maand naar wordt gekeken? 

Vraag 4
Is de verdachte in onderhavige zaak reeds getraceerd dan wel aangehouden? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Hebt u naar aanleiding van deze zaak contact opgenomen met de politieregio 
Gooi en Vechtstreek?

1 Gooi en Eemlander d.d. 8 juni 2012.
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